
Zápis č.6/22 
 

ze zasedání zastupitelstva obce Trpín ze dne 29.8.2022 

 

Přítomni: Pavel Břenek, Petr Čípek, Ing. Josef Štaud, Štěpánek Ladislav, Bc. Jiřina 

Marečková, Petr Štěpař, Ing. Ondřej Vaverka 

Ověřovatelé zápisu: Petr Čípek, Ing. Ondřej Vaverka 

 

Program:   

1. Zahájení a kontrola usnesení 

2. Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Nákup a prodej pozemků 

4. Opravy a výstavba komunikací 

5. Odpadní vody 

6. Odbahnění rybníka v Trpíně 

7. Nové parcely pro výstavbu RD 

8. Vodovod Hlásnice 

9. Les Hlásnice 

10. Různé  

11. Usnesení  

12. Závěr  

 

 

Vlastní jednání: 

Ad 1) Starosta obce – Ing. Josef Štaud zahájil jednání, přivítal přítomné zastupitele. Bylo 

přítomno 7 zastupitelů, takže bylo konstatováno, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Úkoly 

z minulých usnesení byly splněny.  

Ad 2) Starosta obce seznámil zastupitele s navrženým programu zasedání dle pozvánky na 

dnešní zasedání ZO a navrhl za zapisovatele Ing. Josefa Dvořáka, za ověřovatele zápisu Petra 

Čípka a Ing. Ondřeje Vaverku.  

Hlasování: pro 7 proti 0  zdržel se 0 

 

Ad 3) ZO projednalo a schválilo prodej pozemků dle zveřejněného záměru. 

Prodej části pozemku par.č. 70 o výměře 116 m2, pozemky jsou odděleny geometrickým 

plánem. 

 

ZO projednalo a schválilo nákup části pozemku par.č. 1358/1 o výměře 53 m2 a dále části 

pozemku par.č. st.35 o výměře 251 m2, jehož součástí je hospodářská stavba tzv. hostejnice.  

 

Hlasování: pro 7 proti 0  zdržel se 0 

 

 

Ad 4) ZO schválilo výsledek výběrového řízení na dodavatele asfaltových povrchů pro akci 

„Obec Trpín – komunikace v Hlásnici a v lokalitě pro RD Za školkou“ Vítězem výběrového 

řízení se stala firma M-SILNICE a.s. s nabídkovou cenou 2 138 147,60 Kč bez DPH. 

Realizace by měla proběhnout na přelomu měsíce září a října tohoto roku. 

 

Hlasování: pro 7 proti 0  zdržel se 0 



 

ZO projednalo žádost pana Mariana Metely ohledně zajištění přístupnosti nemovitostí č.p. 49 

a 56 v Hlásnici jednotkami integrovaného záchranného systému v zimním období. 

Zastupitelstvo se rozhodlo postupovat v této věci na základě doporučení odborného 

projektanta a po konzultacích s jednotlivými složkami IZS.  

 

Hlasování: pro 7 proti 0  zdržel se 0 
 

Ad 5) Starosta informoval ZO o průběhu přípravných prací na projektu kanalizace. Dne 

7.10.2022 je plánováno setkání projektantů s občany a ve dnech 13 – 15.10.2022 započne 

obchůzka všech jednotlivých nemovitostí v obci. Na těchto schůzkách bude představen postup 

prací a jednotlivé etapy projektu.  

 

Ad 6) Starosta informoval o postupu prací na odbahnění rybníka – nyní je rybník vypuštěn, je 

odstraněno těleso stavidla. Po řádném vyschnutí rybníka, v průběhu měsíce srpna, začala 

firma HOLCNER-DOPRAVA s.r.o. s těžbou a odvozem sedimentu. Po odvozu sedimentu se 

musí řešit výměna odpadního potrubí od stavidla, které je v havarijním stavu. Aktuálně 

probíhají jednání o vhodné technologii výměny.  

 

Ad 7) V lokalitě nových parcel pro výstavbu RD začala projekční činnost. Bude vytvořeno 

několik variant pro umístění nových staveb RD. Budou osloveni stávající zájemci o parcely 

k výstavbě, a přípravné práce budou probíhat již ve spolupráci urbanistů s budoucími majiteli.  

 

Ad 8) Starosta informoval OZ o průběhu prací na výměně vodovodu v Hlásnici. Proběhla 

výměna poslední části hlavního řádu a následovat budou přípojky ve vlastnictví majitelů 

nemovitostí, na jejich náklady. Celý projekt by měl být dokončen do konce tohoto roku. 

 

Ad 10) Zastupitel Petr Štěpař informoval OZ o proběhlé těžbě stromů napadených kůrovcem 

v Hlásnici. Těžba je nyní u konce a probíhá prodej vytěžené kulatiny a palivového dřeva 

občanům Trpína a  Hlásnice. Palivovým dřevem byli pokryty požadavky občanů. 
 

Ad 11) Starosta informoval OZ o průběhu jednání s dodavateli energií pro příští rok. Na 

základě průzkumu trhu bylo zjištěno, že nabídky konkurenčních dodavatelů jsou řádově vyšší 

v případě přechodu od stávajícího dodavatele. Aktuální dodavatel ČEZ (elektřina) a INNOGY 

(plyn) doporučil vyčkat na aktuální podmínky v momentě ukončení stávajících smluv a tyto 

následně prodloužit.  

 

  

 

Zapsal: Ing. Josef Dvořák                                                         Starosta: Ing. Josef Štaud 

 

Ověřil: Petr Čípek 

        Ing. Ondřej Vaverka 


